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Abstract (en)
[origin: US4625366A] The invention relates to an opening cylinder for open-end spinning machines or the like comprising a cylindrical basic body
(1) with helically extending grooves (2) for the accommodation for fittings. To achieve high combing quality with easy replaceability of the fittings and
low cost weight-saving design of the basic body, it is provided according to the invention that the grooves (2) for the accommodation of the root (9) of
a needle-bar (8) exhibit an undercut and run at an acute angle ( alpha ) to the longitudinal axis (3) of the cylindrical basic body (1).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Auflösewalze für Open-End Spinnmaschinen od.dgl. umfassend einen zylinderförmigen Grundkörper (1) mit
schraubenförmig verlaufenden Nuten (2) zur Aufnahme einer Garnitur. Zur Erzielung einer hohen Kämmqualität bei leichter Austauschbarkeit der
Garnituren und kostengünstiger, gewichtssparender Ausgestaltung des Grundkörpers ist erfindungsgemäß vorgesehen, daß die Nuten (2) zur
Aufnahme des Fußes (9) einer Nadelleiste (8) eine Hinterschneidung aufweisen und in spitzen Winkel (α) zur Längsachse (3) des zylinderförmigen
Grundkörpers (1) verlaufen.
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